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Protokół z obrad XL Sesji 

Rady Powiatu Sokołowskiego 

z dnia 30 września 2022 r. 

 

Obecni wg sporządzonej listy obecności, (załącznik nr 1).  

Nieobecni radni: Grzegorz Kobyliński, Longina Oleszczuk, Jarosław Puścion.     

 

Ad. 1  

Przewodniczący Rady Powiatu Jacek Odziemczyk o godz. 1000 otworzył obrady XL sesji 

Rady Powiatu Sokołowskiego. Stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji bierze udział 

12 radnych, zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. Obrady sesji są 

nagrywane i transmitowane.  

 Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Wnioski do porządku obrad.    

3. Zapytania mieszkańców Powiatu. 

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja z działalności 

Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny.  

5. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Sokołowskiego za I 

półrocze 2022 r.  oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

6. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokołowie Podlaskim za I półrocze 2022r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokołowie Podlaskim. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, psychologów, pedagogów specjalnych, logopedów, terapeutów pedagogicznych     

i doradców zawodowych. 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego, obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Sokołowski.  

10. Przedstawienie sprawozdań z działań podjętych w roku 2021 na terenie Powiatu 

Sokołowskiego przez Państwowe Gospodarstwa Wodne Wody Polskie.  

11. Przedstawienie raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2014-2017 z perspektywą do roku 2021” za lata 2020-2021. 

12. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022.  

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2022-2036. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Sokołowskiego na 2022 rok. 

15. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Sokołowskiego z realizacji 

rocznego planu kontroli za I półrocze 2022r.   

16. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.     
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17. Sprawy różne.   

18. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Powiatu.   

19.   Zamknięcie sesji.         

 

Ad. 2  

 

Wnioski do porządku obrad. 

  Ryszard Domański Wicestarosta w imieniu Zarządu Powiatu zgłosił wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad jako pkt 8 podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadań 

zimowego utrzymania dróg kategorii powiatowej na terenie gminy Bielany w sezonie 

2022/2023. 

Na obrady przyszli radni: J. Misiak, Ł. Śmiejkowski. 

  Nie zgłoszono innych wniosków do porządku obrad.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 14 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 2.  

Porządek sesji po zmianach:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Wnioski do porządku obrad.    

3. Zapytania mieszkańców Powiatu. 

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja z działalności 

Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny.  

5. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Sokołowskiego                 

za I półrocze 2022 r.  oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

6. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokołowie Podlaskim za I półrocze 2022r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokołowie Podlaskim. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadań zimowego utrzymania dróg kategorii 

powiatowej na terenie gminy Bielany w sezonie 2022/2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, psychologów, pedagogów specjalnych, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych     i doradców zawodowych. 

10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wypłacania nagród i innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Sokołowski.  

11. Przedstawienie sprawozdań z działań podjętych w roku 2021 na terenie Powiatu 

Sokołowskiego przez Państwowe Gospodarstwa Wodne Wody Polskie.  

12. Przedstawienie raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2014-2017 z perspektywą do roku 2021” za lata 2020-2021. 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych przez 

Powiat ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 

2022.  
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14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2022-2036. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Sokołowskiego na 2022 rok. 

16. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Sokołowskiego z realizacji 

rocznego planu kontroli za I półrocze 2022r.   

17. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.     

18. Sprawy różne.   

19. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Powiatu.   

20. Zamknięcie sesji.         

 

Ad. 3    

 

Zapytania mieszkańców Powiatu. 

  Anna Michałowska radna z Gminy Ceranów zwróciła się z prośbą o naprawę drogi 

powiatowej nr 3903W na odcinku Ceranów- Rytele Wszołki. Droga jest w bardzo złym stanie.  

  Radny Andrzej Kietliński dodał, że ta droga jest praktycznie nieprzejezdna.  

Podobną opinię wyrazili radni Ł. Śmiejkowski i U. Krzymowska.  

  Adam Kisieliński mieszkaniec Rozbitego Kamienia zwrócił się z zapytaniem do 

Wicestarosty w sprawie inwestycji w Rozbitym Kamieniu dotyczącej budowy chodnika, gdyż 

na jednej z posesji nie przesunięto ogrodzenia, w wyniku czego jest nieprawidłowo położony 

chodnik. Jest bardzo wąski i jest inny nie reszta chodnika. Mieszkańcy pytają, co dalej z tym 

chodnikiem będzie. 

  Ryszard Domański Wicestarosta poinformował, że był na budowie tej inwestycji i 

droga w swoim pasie drogowym została uregulowana. Tam, gdzie była konieczność, 

ogrodzenia zostały przesunięte, są wypłacane odszkodowania za zajęte grunty, za wyjątkiem 

jednej posesji. Co do nieprzesuniętego ogrodzenia, to obecnie jest ustalanie granic. Procedura 

się toczy, ale to wszystko trochę trwa.  

  Elżbieta Sadowska Starosta Sokołowski dodała, że na chwilę obecną jest realizowana 

inwestycja i zakończenie jest przewidziane na czerwiec 2023r. Brakuje nam 45cm. aby można 

było wykonać chodnik o szerokości 2 metrów. Odnośnie posesji, której ogrodzenie jest 

nieprzesunięte, to cały czas trwają rozmowy ze spadkobiercą tej posesji. Próbujemy, aby z nową 

właścicielką w sposób ugodowy załatwić tę sprawę. Prosi, aby się nie niepokoić, inwestycja 

będzie zrealizowana. Obecnie Zarząd Powiatu wybuduje chodnik w granicach, w jakich jest to 

możliwe. 

  Wiesław Piekart mieszkaniec miejscowości Wyrozęby Podawce zwrócił się z 

zapytaniem do Starosty, jak długo będą stać bloczki na chodniku, które zabezpieczają 

ogrodzenie parkanu. W tym miejscu jest utrudnione przejście chodnikiem. Jest to bardzo 

niebezpieczne. W zimę nie będzie możliwości odśnieżania tego odcinka. Drugie pytanie 

dotyczy naprawy pobocza w kierunku miejscowości Bartków. Trzecie pytanie dotyczy naprawy 

dziur na drogach destruktem. Po pierwszym deszczu ponownie są dziury.  

       Elżbieta Sadowska Starosta Sokołowski poinformowała, że odnośnie pobocza, to jest 

ono wykonane na odcinku Repki – Wyrozęby. Prace są wykonywane sukcesywnie w miarę 

posiadanych możliwości. Uważa, że to co zostało wykonane, to się sprawdziło, chociaż były 
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różne i negatywne opinie. Odnośnie chodnika w Wyrozębach Podawcach, chodzi tu o 

ogrodzenie obiektu Caritas, który jest pod opieką konserwatora zabytków. Ogrodzenie jest w 

bardzo złym stanie technicznym. Caritas przygotowuje projekt, aby móc uzgodnić to z 

konserwatorem. Trzeba to zabezpieczyć przed zagrożeniem. Firma ustawiła bloczki 

zabezpieczające ogrodzenie o szerokości 50cm., jest to na długości ok. 20mb. Zostaną podjęte 

działa, aby zapewnić swobodny ruch na tym odcinku. Będzie to się wiązało, ze zmianą 

organizacji ruchu na tym odcinku. Odnośnie trzeciego pytania, to są wykonywane naprawy 

ubytków dróg na terenie całego powiatu. Jeśli droga jest w bardzo złym stanie, to łatanie 

powoduje to, że powstają nowe ubytki. W najbliższym czasie wszystkie ubytki na drogach 

powiatowych zostaną usunięte.   

  Starosta odniosła się też do drogi na odcinku Ceranów – Rytele Wszołki. Pozyskano 

środki z „Polskiego Ładu”. Obecnie są wykonywane projekty i inwestycja w następnym roku 

będzie realizowana na odcinku ok. 2km.  Powiat bez wsparcia zewnętrznego nie jest w sprawie 

samodzielnie wykonać remontów na drogach powiatowych.       

   Radny B. Czarnocki dodał, że Pan Piekart jest radnym gminnym i na własny koszt 

zajmuje się odśnieżaniem dróg i chodników na drodze powiatowej. Pomysł zabezpieczenia tego 

parkanu był bardzo dobry, gdyż stan tego parkanu od kilkunastu lat jest coraz słabszy. Ten ciąg 

pieszy jest bardzo uczęszczany przez wszystkich mieszkańców. Poprosił, aby przed zimą 

można było przywrócić tam ciąg pieszy.  

  Radny Marek Ratyński powiedział, że zabezpieczenie tego parkanu było 

koniecznością, jest zwężony chodnik i są  utrudnienia na tym odcinku chodnika, ale nie ma 

takiej możliwości, aby przed zimą przywrócić pierwotną szerokość chodnika. Procedury u 

Konserwatora Zabytków trwają długo.  

  W uzupełnieniu Starosta dodała, że zgłosi wniosek do Zarządu Powiatu o wykonanie 

utwardzenia nawierzchni po drugiej stronie jezdni, aby mieszkańcy mogli swobodnie przejść. 

Zostanie zmieniona organizacja ruchu na tym odcinku dla bezpieczeństwa mieszkańców.  

 

Więcej chętnych do zabrania głosu nie było.  

 

Ad. 4 

  

 Starosta odczytała sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informację 

z działalności Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny, załącznik nr 3.  

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

 

Ad. 5 

   

  Iwona Odrobińska Skarbnik Powiatu omówiła najważniejsze elementy informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Sokołowskiego za I półrocze 2022 r.  oraz informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, załącznik nr 4. 

  Chętnych do zabrania głosu nie było.  

 

Ad. 6 
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  Hanna Kamińska Gł. Księgowa SP ZOZ w Sokołowie Podl. przedstawiła 

najważniejsze elementy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokołowie Podlaskim za I półrocze 2022r., 

załącznik nr 5. 

  Maria Sikorska Dyrektor SP ZOZ w Sokołowie Podl. omówiła bieżącą i zarazem 

trudną sytuację, oraz najpilniejsze potrzeby w SP ZOZ w Sokołowie Podl.  

Przewodniczący otworzył dyskusję w tym temacie.   

  Radny J Strzała powiedział, że sytuacja szpitala jest makabryczna, zwrócił się z 

zapytaniem, jak widzi Dyrekcja i Starosta dalsze funkcjonowanie SP ZOZ. Przy takiej stracie 

na koniec roku jest wątpliwe aby szpital uzyskał jakikolwiek kredyt.  

  Dyrektor SP ZOZ powiedziała, że sytuacja jest bardzo trudna, jak we wszystkich 

szpitalach powiatowych. Związane jest to z tym, że inwestycje jakie poczyniliśmy i które są w 

trakcie realizowania wymagają dużych nakładów. Na to otrzymaliśmy cześć środków. Wnioski 

jakie pisaliśmy do Zarządu o dodatkową instalację elektryczną, doposażenie pracowni 

rezonansu magnetycznego, to inwestycje które nas czekają. Niemniej jednak w  związku z 

ustawą, która weszła w życie od lipca 2022r. obligującą nas do wypłaty minimalnego 

wynagrodzenia, zmusiła nas do wypłacenia należności. Fundusze jakie mieliśmy pozyskać z 

NFZ nie zostały na tyle wypłacone jak wynikało by to z ustawy. Informacja dotycząca naszych 

problemów jest przesłana do NFZ i do Ministerstwa Zdrowia. Jeszcze raz są procedowane i 

przeliczane informacje dotyczące kosztów i zadań jakie mamy. Co do rezonansu, to została 

podpisana umowa z Wojewodą i pozyskaliśmy środki w wysokości ok. 6mln.zł. na ten zakup. 

Szacowany koszt infrastruktury to ok. 1,3mln.zł. Nie mamy tych pieniędzy. Kolejny wniosek 

jaki był składany do Powiatu dotyczył instalacji elektrycznej. Instalacja elektryczna jest 

przestarzała i należy ją wymienić, aby nie dochodziło do nagłych awarii. Obecnie jest 

remontowany Oddział Internistyczny. Ten remont w całości jest finansowany przez 

Ministerstwo i Wojewodę. Trwa budowa Zakładu Opiekuńczo Leczniczego (ZOL). Liczy, że 

te prośby, o które prosi będą wysłuchane i wzięte pod uwagę.  

  Radny Ł. Śmiejkowski zapytał, czy dyrekcja przewiduje, że po wybudowaniu nowego 

skrzydła ZOL zacznie się bilansować. Kolejne pytanie, dotyczy profilaktyki. W SP ZOZ jest 

ok. 13 tysięcy pacjentów w POZ, ze sprawozdania za I pół. wynika, że jest niewielkie 

wykonanie dotyczące profilaktyki. Czy nie dałoby się pozyskać więcej środków z badań 

profilaktycznych,  SP ZOZ ma do tego możliwości.    

  Dyrektor SP ZOZ powiedziała, że wszystkie programy profilaktyczne są dostępne dla 

naszej jednostki i z tego korzystamy. Pacjentów motywujemy do realizacji profilaktyki. W 

większości jednak pacjenci chcą trafiać do specjalisty. Niechętnie zgłaszają się na badania 

profilaktyczne. Odnośnie nowobudowanego budynku ZOL jest on planowany na 80 łóżek. W 

naszych strukturach szpitala jest obecnie 45 łóżek. Nie wie czy to może być opłacalne, ale na 

tą chwilę pacjenci oczekują na miejsce w kolejce.  

  Starosta powiedziała, że chcielibyśmy bardzo wspierać szpital. Odnosząc się do 

wniosku Dyrekcji SP ZOZ to obecnie Zarząd i Skarbnik dokonują analizy aby spróbować 

chociaż w części pokryć potrzeby naszego szpitala. Oczekujemy również od Dyrekcji SP ZOZ 

wdrażania oszczędności i gospodarności, aby można było wspólnie pokonać problemy. Zarząd 

w najbliższym czasie podejmie decyzję odnoście możliwości wsparcia.            
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Po dyskusji Przewodniczący zamknął ten punkt.    

 

Ad. 7 

 

Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokołowie Podlaskim. 

Przewodniczący otworzył dyskusję w tym temacie. 

W dyskusji wzięli udział radni: B. Czarnocki, Przewodniczący Rady, U. Krzymowska. Ł. 

Śmiejkowski, Sł. Wróblewski. 

Dyskusja dotyczyła sposobu głosowania nad projektem uchwały.   

Po dyskusji Przewodniczący powiedział, że każdy z Państwa radnych zagłosuje wedle 

własnego uznania. Następnie odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 6 głosów, głosów „przeciwnych” nie było, 

8 radnych „wstrzymało się” od głosu, załącznik nr 6. 

W/w Uchwała Nr XL/246/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 7 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę w obradach.   

Wznowienie obrad po przerwie.  

 

Ad. 8 

 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadań zimowego utrzymania dróg kategorii 

powiatowej na terenie gminy Bielany w sezonie 2022/2023. 

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 13 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu, załącznik nr 8.  

W/w Uchwała Nr XL/247/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad. 9 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, psychologów, pedagogów specjalnych, logopedów, terapeutów pedagogicznych     

i doradców zawodowych. 

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 13 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu, załącznik nr 10.  

W/w Uchwała Nr XL/248/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad. 10 

 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego, obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
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ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Sokołowski.  

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 13 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu, załącznik nr 12.  

W/w Uchwała Nr XL/249/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 13 do protokołu.  

Obrady sesji opuścił radny Wojciech Jańczuk.   

 

Ad. 11 

 

Przedstawienie sprawozdań z działań podjętych w roku 2021 na terenie Powiatu 

Sokołowskiego przez Państwowe Gospodarstwa Wodne Wody Polskie (6 szt. sprawozdań, 

stanowią załącznik nr 14 do protokołu). 

Kamil Gajowniczek kierownik Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

Nadzór Wodny w Siedlcach przedstawił najważniejsze elementy sprawozdania z działań 

podjętych na terenie Nadzoru Wodnego w Sokołowie Podlaskim dotyczących obszaru Powiatu 

za rok 2021. 

Po dyskusji Przewodniczący zamknął ten punkt.  

 

Ad. 12 

 

Przedstawienie raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2014-2017 z perspektywą do roku 2021” za lata 2020-2021, załącznik 

nr 15. 

  Joanna Kalinowska podinspektor w Wydziale Środowiska i Budownictwa Starostwa 

Powiatowego omówiła najważniejsze elementy raportu z wykonania „Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Sokołowskiego na lata 2014-2017 z perspektywą do roku 2021” za 

lata 2020-2021.  

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

 

Ad. 13 

 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022.  

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 12 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu, załącznik nr 16.  

W/w Uchwała Nr XL/250/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 17 do protokołu.  

Obrady sesji opuścił radny Marek Ratyński.   

 

Ad. 14 
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Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2022-2036. 

  Ryszard Domański Wicestarosta zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Sokołowskiego na lata 2022-2036. 

Skarbnik omówiła autopoprawkę do powyższego projektu uchwały.  

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawioną autopoprawkę.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 12 głosów „głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 18.   

Nad projektem uchwały radni nie dyskutowali.   

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 9 głosów, głosów „przeciwnych” nie było, 

3 radnych „wstrzymało się” od głosu, załącznik nr 19.  

W/w Uchwała Nr XL/251/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad. 15 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Sokołowskiego na 2022 rok. 

  Wicestarosta zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w uchwale budżetowej Powiatu Sokołowskiego na 2022 rok. 

Skarbnik omówiła autopoprawkę do powyższego projektu uchwały oraz projekt 

uchwały.  

Chętnych do zabrania głosu nie było.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawioną autopoprawkę.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 12 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 21.   

Nad projektem uchwały radni nie dyskutowali.   

Przewodniczący projekt uchwały poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 9 głosów, głosów „przeciwnych” nie było, 

3 radnych „wstrzymało się” od głosu, załącznik nr 22.  

W/w Uchwała Nr XL/252/2022 została podjęta i stanowi złącznik nr 23 do protokołu.  

 

Ad. 16 

 

Radna Urszula Krzymowska odczytała sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Sokołowskiego z realizacji rocznego planu kontroli za I półrocze 2022r., załącznik nr 24. 

Chętnych do zabrania głosu nie było.   

 

Ad. 17 

 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.    

Chętnych do zabrania głosu nie było.   
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Ad. 18 

 

Sprawy różne.  

  Radny Jerzy Strzała zwrócił uwagę na bardzo zły stan dróg: na odcinku Jabłonna L. - 

Skrzeszew, tą drogą nie da się przejechać, droga od ronda w Jabłonnie L. – w kierunku Łuzek, 

droga Czekanów – Kamianka i Czekanów – Władysławów. Odniósł  się do wizyty Pana 

Premiera w Gminie Jabłonna Lacka. Stwierdził, że gospodarz gminy o tej wizycie nic nie 

wiedział.   

  Starosta powiedziała, że Powiat nie był organizatorem spotkania. Premier spotkał się z 

rodziną z Powiatu Sokołowskiego. Nie miała podstaw do tego, aby zawiadamiać kogokolwiek 

o tej wizycie. Odnośnie drogi na odcinku Jabłonna L. – Skrzeszew będziemy zabiegać o środki. 

Nie występowaliśmy o środki do Funduszu Dróg Samorządowych ze względu na to, że obecnie 

nie stać nas na dofinansowanie. Czekamy na kolejne rozdanie środków z „Polskiego Ładu”. 

Jeśli otrzymamy środki, to ta droga będzie realizowana. W międzyczasie wystąpiliśmy do 

Marszałka Województwa Mazowieckiego o dofinansowanie odcinka drogi Jabłonna L. – 

Gródek, ale nie otrzymaliśmy środków. Wystąpiliśmy o środki na  odcinek drogi w Mołożewie. 

Obecnie czekamy na odpowiedź ze strony Marszałka. Na drogę Jabłonna L.- Łuzki gmina, po 

przekazaniu zadania przez Powiat, otrzymała środki z „Polskiego Ładu”.  Na drogę o dł. ok. 

1,6km. w miejscowości Szymanówka również są pozyskane środki. Będzie realizowana 

inwestycja przez Powiat na odcinku drogi od Bujał w kierunku Czekanowa. Na pozostałe 

odcinki dróg Powiat będzie zabiegał o środki zewnętrzne.    

  Radny Krzysztof Więsak powiedział, że w ubiegłym roku została zakończona 

inwestycja na drodze Sokołów Podl. – Włodki. Po roku czasu nie widać już oznakowania 

poziomego. Czy w ramach gwarancji jest możliwe zobowiązanie wykonawcy o ponowne 

wykonanie oznakowania poziomego na tej drodze?.   

  Monika Zubow Kierownik Wydziału Dróg Publicznych powiedziała, że zostanie 

dokonany przegląd tej drogi i będzie wezwany wykonawca do wykonania oznakowania.   

  Radny Jarosław Misiak zapytał jakie są plany i założenia co do drogi Suchodół - 

Kostki Pieńki – Kostki oraz Kostki w kierunku Miedznej. Kolejna droga to Krasów- 

Czerwonka- Grochów. Stan i jakość tej drogi jest gorszy od drogi w kierunku Węży.  

  Ryszard Domański Wicestarosta powiedział, że odnośnie drogi Skrzeszew – Jabłonna 

L. jest mowa od ok. 7 - 8 lat. Każda droga na terenie Powiatu, która jest łatana, nie spełnia 

nośności do istniejącego ruchu i ulega dewastacji. Łatanie dziur jest na bieżąco. Co do planów 

Zarządu do poszczególnych dróg, jak już powiedziała Starosta, możliwości jakie pokażą się do 

składania wniosków z „Polskiego Ładu” będą skierowania na odcinki wskazane przez Starostę. 

Należałoby zadać odwrotne pytanie, skąd Zarząd miałby wziąć środki na wykonanie 

wszystkich dróg na terenie Powiatu z udziału własnego. Takich pieniędzy Powiat nie ma. 

Gmina Sokołów Podl. nie zapłaciła zobowiązania za dwie drogi tj. Skibniew Podawce i droga 

w kierunku Paprotni, w części odcinka należącego do gminy.  

  Starosta dodała, że jeszcze ze swoich zobowiązań nie wywiązała się Gmina Jabłonna 

Lacka. Przygotowywane są w tej sprawie wystąpienia do sądu. Gmina Sokołów Podl. nie 

wywiązała się ze zobowiązań i podpisanych porozumień. Trzeba wziąć to też pod uwagę.  

Niektóre samorządy chętnie współpracują i dzięki temu mogliśmy wiele inwestycji 

zrealizować. Prośba do radnego, aby zwrócił się do Wójta, aby zechciał współpracować z 
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Powiatem. Państwo radni z obszaru Gminy Sokołów Podl. pomóżcie wpłynąć na Wójta i Radę 

Gminy, aby zaczęli  współpracować i wspólnie coś zrobili dla terenu Powiatu.    

    

  Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o pismach jakie wpływały do Rady 

Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad. 19  

 

Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Powiatu.   

Nie zgłoszono uwag do protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z obrad XXXIX sesji Rady 

Powiatu Sokołowskiego. 

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 12 głosów, głosów „przeciwnych” 

i „wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 25.  

 

Ad. 20 

 

Zamknięcie sesji.         

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Rady o godz. 13 40 zamknął obrady XL sesji 

Rady Powiatu Sokołowskiego.    

   

                                                                                                 

 PRZEWODNICZĄCY RADY POWIATU   

                                                                                                                              Jacek Odziemczyk    

 

Protokół sporządziła  

Alicja Chormańska   
 

 

 

 

 

 

 

 

 


